

FAU-MØTE LILLEBORG skoleår 25/26

Dato: 6. oktober 2025

Tidspunkt: 18-20

Sted: Trafoen i Frankrikegården, Mastrups gt 13 **Møteleder/**

referent: Tine Rakstad / Kari Laumann **Tilstede:**

Klasse	Navn	Klasse	Navn	Fra skolen / driftsstyret
1A	Tine	4B	Maren	Rektor Linn
1B	Steve	5A	Sindre	
2A	Celine	5B	Oda	
2B	Meldt avbud (Stian)	6A	Katrine	
3A	Aida	6B	Kari	
3B	Elisabeth	7A	Nina	
4A	Ida	7B	Thea	
K	Daniel			

Dagsorden / saker:

Saker	Konklusjon/oppfølging
Godkjenning av møteinnkalling	ja
Årshjul/aktuelt - Skolen / FAU	
1) Årshjul 25/26: <i>Fast punkt på agenda (foreldremøter, markeringer, fra plangruppa på skolen)</i>	- Det kommer snart innkalling til utviklingssamtaler - Foreldremøte er gjennomført - husk å meld fra hvis dere ikke skal ta bussen! Tilbakemelding fra foreldre: send gjerne kvittering på påmelding på epost hvis det er mulig. - Kanskje vårens foreldremøte blir på Bentsebrua skole som er nærmere - Jobber med Lilleborgposten som kommer i uke 43

2) Nytt fra ledelsen / DS Fast <i>punkt på agenda.</i>	- Det har vært en fin oppstart på høsten. - Fokus på å lære sammen og være sammen på kryss og tvers. - Lilleborg skole har trang økonomi. Bussene koster mer enn det som er budsjettert. Har fått ekstra tilskudd. Har fått standardkutt på 0,4%.
3) Bussing, rehabilitering og hverdagen på FO-bygget 3.1) Spørsmål til skolen: Det har kommet opp spørsmål fra noen foresatte ifht hva som er føringene nå, når det gjelder muligheten til å bytte bussreturer for enkelt dager (for vennegrupper, bli-med-hjem-planer, legetimer, aktiviteter, bursdagsfeiringer etc). Vi har forståelse for at det var behov for å stramme inn, men tenker også på at det viktig å legge til rette for de sosiale treffene til barna etter skoletid, nå i rehabiliteringsperioden. 3.2) Spørsmål: Noen oppdateringer fra byggeprosjektet, eller fortsatt i rute til overtakelse høsten 2026, og oppstart i nytt bygg i januar 2027? 3.3) Ville det vært gøy å starte et lite mini-prosjekt, glede-seg-til-nye Lilleborg i løpet av dette skoleåret? Nedtelling til innflytting, markere nå er vi halvveis, planlegge en innflyttingsfest? Noen skisser eller bilder som kan deles? 3.4) Glemglemt-tøy: Hvordan gikk det med tilgjengelig tøy på Bjølsen gjennom høstferien? 3.5) Trafikksikkerhet. Ref skolemelding: Ønske om overgangsfelt nærmere bussene er meldt til Bymiljøetaten. I mellomtiden: alle FAU-representanter oppfordrer foresatte i sine klassekanaler om benytte seg av overgangsfeltet. Mange tar i dag snarveier over bilveien, som hverken er trygt eller lurt at elevene ser og lærer av. 3.6) Belysning på busstopp: i fjor forsøkte vi via byggeprosjektet. Prøve det samme i år, eller "ta saken i egne hender" og kjøpe inn noe som kan henges opp? Om så: må vi forhøre oss i tilstøtende borettslag eller andre instanser for tillatelse?	3.1) Det har vært mange bytter med kort frist som gjør at skolen må bruke tid på administrasjon istedenfor barna. Skolen prøver å være fleksibel, men stramme inn på forespørsler med kort frist og som kommer gjentatt. 3.2) Skolen har fått beskjed om at rehabiliteringen går etter tidsplanen og at planlagt innflytting er 1. januar 2027 - tross at det er oppdaget hussopp og råte i ett av byggene. 3.3) Rektor kan dele bilder fra byggeprosessen og oppdaterte tegninger fra uteområdet og aulaen. Innspill fra foreldre om å printe ut plakater som kan henges på FO og utenfor byggeplass. Høsten før innflytting kan det være mulig å arrangere å komme innom skolegården. Skal involvere elevene i hvordan klasserommet skal se ut. FAU er også interessert i hvordan klasserommene vil se ut. 3.4) Ønske fra foreldre om at gjenglemt tøy er tilgjengelig på foreldremøter og utviklingssamtaler. Og at tøyet tilgjengeliggjøres før Lilleborg korps loppemarked slik at det som ikke blir hentet kan doneres der. Til foreldre: husk å navne klær og utstyr. 3.5) Rektor har meldt inn behov til Bymiljøetaten. Har allerede informert i skolemelding om at foreldre og barn må bruke gangfelter. 3.6) Rektor skal ta opp det med belysning med byggeprosjektet. Skolen har back up plan dersom bussene blir veldig forsinket (gå til naboskole). Har øvd på å gå fra til buss. Hvis det er mye støy på bussen tar lærerne bussen sammen med barna.

4) Innmeldte saker? <i>Skolekatalog ifm skolefoto frafering</i>	Rektor vil be om en katalog til hver elev
FAU - Trivsel, inkludering og fellesskap	
5) Status faste ordninger: skoledisco, støtte til klasseturer, 17. mai 5.1) Info og orientering: Hvordan oppfordre foreldre til å engasjere seg i skolemiljøet. om	5.1) Alle FAU-representanter oppfordres til å dele Trivselsguide med sine klasser, om det ikke nylig er gjort, hvor også mer info og foreldrestyrte klasseturer og link til søknadsskjema ligger:

søtteordning klasseturer, vennegrupper, årstidsgrupper og inkluderende bursdagsfeiringer. 5.2) Skoledisco, diskusjon: videreføre dagens opplegg med 1 i året for 5-7.klasse, eller se på en utviding som også inkluderer de yngre trinnene? 5.3) 17. mai 5.4) Mulighet for å søke Sparebankstiftelsen og bydelen om midler	https://lilleborg.osloskolen.no/siteassets/fau/faudokumenter/trivselsguiden-for-foresatte-2025.pdf 5.2) Kanskje AKS kan arrangere ettermiddagsdisco for de mindre trinnene i ca samme periode som de større har disco? (spille inn til skolen neste FAU-møte) FAU-representanter kan oppfordre klasser/trinn å møtes ute - for eksempel slåballkamp, aking og lignende. Neste skoledisco, ønske å beholde en disco ved påsketider for 5-7. trinn - forbedre opplegget. Kanskje ha et område for barn som ikke er så gløt i høy lyd? Kan vi gjøre noe for å hake inn de eldste elevene? Time-slots for opptredener fra ulike trinn? Konkurranser? Flipp-klipp-konkurranser? Kanskje vi kan spørre Subsdans om de vil ha opplegg? Høre med de voksne i klubben? Høre med eleverådet om de har ideer. Oppfølging: starte planlegging i januar. 5.3) Lurt å være tidlig ute: generaler og ansvarlige for grupper. 6. trinn (Live) deler opplegg fra i fjor med 5 trinn. 5.4) Konkrete formål: for eksempel disco, skoleturer. Behov på grunn av at ungene busses. Har søkt en gang før, uten å få. Har søkt bydelen og fikk frivillighetsmidler til 17. mai (gratis leie, toalett, mat). Oppfølging: Sette opp dette på neste møte som sak. Katrine forbereder saken.
---	---

6) Blomsterglede og Geitmyra skolehage	Det har blitt veldig fint på parsellen på Geitmyra. Ble med på frøplukkedag. Det er mulighet til å bruke Geitmyra mer. Markedsdagen, vennegrupper mm. kan gjennomføres der. Det står et drivhus der som har plass til en skoleklasse. Det kan bookes - kontaktinfo står på skolehage
7) Orienterings/beslutning/drøfting nye tiltak 7.1) Beslutning/drøfting: Sist møte diskuterte vi dette med tilgang på lokaler i bydel, skal vi gå videre å forsøke skaffe oss noen avtaler? Sist noterte vi noen muligheter: realfagsskolen, Bentsebru ungdomsskole, lokalene på Trikkestallen, Festivitetscenter Sagene, biblioteket, Sagene samfunnshus.	7.1) Ta opp på neste møte. 7.2) Tok opp gjenglemt tøy med skolen. Har også tilbudt å hjelpe ved behov.
7.2) Beslutning/drøfting, gjenglemt-tøy-dag: forrige møte drøftet vi litt dette med å se på en annen variant enn sist, med et sosialt tilsnitt som kan sikre bedre oppmøte, samt være et kulturbyggende tiltak. Ønsker vi å jobbe videre med det? Uansett legge opp til et løp som sikrer at vi er i synk med korpsets loppemarked til våren.	
8) Innmeldte saker	
8.1)	
8.2)	
9) Eventuelt	
- Utviklingssamtaler - hvor bør de være? (beslutningssak) - Krasj kurs i FAU-rollen - Bruk av Ipad på AKS - Kan AKS få YouTube pro abonnement?	Representantene spør i sine klasser. Sette opp som sak på neste møte Sette opp som sak neste uke Sette opp som sak neste uke Sette opp som sak neste uke
Driftsstyret info	

<i>Et driftsstyre er et styre for den enkelte skole, og kan sammenlignes med et styre for en bedrift. Målet med driftsstyret er at alle partene i skolen skal være representerte i et besluttende organ.</i>	Celine Adelene Gjertsen Sindre Balas
SMU	
<i>Skolemiljøutvalget (SMU) er et utvalg bestående av elever, foreldre, skolens ledelse og ansatte og kommunen. SMU skal jobbe for at skolen, ansatte, elever og foreldre bidrar aktivt for å skape et godt skolemiljø.</i>	Første møte gjennomført våren 2025.